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قطع رابطه با رژيم صهيونيستي ابتداييترين وظيفه حكام عرب است

به گزارش فارس، سيدحسن نصرالله دبيركل حزب الله لبنان امروز در سخناني به مناسبت روز عاشوراي حسيني(ع) در جمع عزاداران لبناني گفت : در پرتو حوادث غزه

تمامي احتمالها به قوت خود باقي و باز است.

وي افزود: بايد بر اين اساس عمل كنيم كه تمامي احتمالها باقي و باز است و همه بايد هوشيار، محتاط و آماده برخورد با هر گونه امر غيرمترقبه و فوق العاده باشيم.

دبيركل حزب الله لبنان مرحله كنوني را تاريخي و حساس ارزيابي كرد و ادامه داد: آنچه امروز در غزه جريان دارد به همه ما مربوط است.

نصرالله خاطرنشان كرد، ما تاكنون از حجم و ميزان طرح و ابعاد آن و ميزان همدستي و توطئههاي آينده اطلاعي نداريم.

دبيركل حزب الله لبنان درباره سخنان تهديد آميز ايهود اولمرت نخست وزير مستعفي رژيم صهيونيستي مبني بر آمادگي اين رژيم براي رويارويي با حزب الله خطاب به وي

گفت: به تو اي اولمرت شكست خورده، ذليل و فراري در لبنان ميگويم . تو هرگز نخواهي توانست حماس و حزب الله را شكست بدهي.

دبيركل حزب الله لبنان افزود: از چند روز و چند هفته و قبل از تجاوز به غزه تهديدات را ميشنويم كه فلاني قصد دارد ما را در چند ساعت از بين ببرد. من به همه كساني

كه ما را تهديد ميكنند ميگويم كه ما اينجايم و امكان ندارد بترسيم يا تسليم شويم.

نصرالله افزود: جنگندهها و تهديدات شما ما را نميترساند. ما اينجا براي هر احتمال و هر تجاوزي آماده هستيم . اگر شما به روستاها و خانهها و سرزمين ما وارد شويد

به راحتي به شما ميگويم اگر بار ديگر وارد خاك لبنان شويد، جنگ تابستان 2006 در مقايسه با آنچه كه امروز براي اسراييليها آماده كردهايم به مثابه گردش و تفريح

محسوب ميشود.

دبيركل حزب الله لبنان تاكيد كرد: ما اينجا هستيم و ميدان را ترك نكرده و سلاح را بر زمين نخواهيم گذاشت و مقاومت ما نمادي براي تاريخ و فداكاريها و خون شهداي

ما خواهد بود.

سيد حسن نصر الله ديشب در مراسم تاسوعاي حسيني از همه هواداران خود خواسته بود در تظاهرات امروز شركت كنند و ضمن محكوم كردن جنايتهاي رژيم

صهيونيستي حمايتشان را از برادران مظلوم فلسطيني در نوار غزه دوباره اعلام و با آنان تجديد بيعت كنند.

دبيركل حزب الله لبنان در بخش ديگري از سخنان خود به تلاشهاي حاميان رژيم صهيونيستي براي به رسميت شناختن اين رژيم در بين كشورهاي اسلامي اشاره كرد

و گفت: حاميان اسرائيل در آمريكا و در جهان از ملت ما مي خواهند كه موجوديت آن را به رسميت بشناسند، اما بخش عمده ملت ما هنوز اين امر را رد ميكند.

وي اقدام رژيم صهيونيستي در نوار غزه را جنگي ويرانگر دانست و افزود اين كشتار بايد عامل قويي در مخالفت با پذيرش موجوديت اين رژيم باشد و قطع روابط با اسرائيل

يكي از سادهترين و ابتداييترين حقوق و وظايفي است كه در اين مرحله بر دوش حكام عرب گذاشته شده است.

نصرالله همچينن به اقدام "هوگو چاوز" رئيس جمهور ونزوئلا به اخراج سفير رژيم صهيونيستي در اعلام همبستگي با ملت مظلوم غزه اشاره كرد و افزود: چاوز اين كار را

بر اساس انسانيت و حس انساني خود انجام داد و با اين كار سيلي محكمي به صورت كساني زد كه سفراي اسرائيل را در پايتخت هاي خود به حضور مي پذيرند و

حتي جرات فكر كردن به اخراج اين سفيران را هم به خود نميدهند.

وي همچنين از موضع حكام عرب در اين زمينه انتقاد كرد و افزود: حكام عرب بايد امروز حمايت از ملت فلسطين را از چاوز ياد بگيرند. اسرائيل بايد به سبب جناياتي كه

مرتكب مي شود محاكمه شود نه اين كه به آن پاداش داده شود. حكام عرب هميشه با اسرائيل سازش كردهاند، اما ملتهاي عرب اين كار را نمي كنند.

دبيركل حزب الله لبنان مسئوليت حكومتهاي عربي را در اين زمينه ياد آور شد و افزود: مسئوليت دولتهاي عربي اين است كه از فلسطينيان حمايت كنند نه اين كه

نقش ميانجي را ايفا كنند. آنها بايد به مقاومت كمك كنند اهداف خود را تحقق بخشد نه اينكه مقاومت را وادار كنند شروط اسرائيل را بپذيرد.

وي با اشاره به سخن يكي از مسئولان مصري كه گفته بود آيا سازمان ملل به چيزي بيشتر از 650 شهيد و بيش از دو هزار و 500 زخمي نياز دارد تا اقدامي انجام دهد،

افزود: اكنون من هم از مسئولان مصري مي پرسم آيا شما هم به بيشتر از پانصد شهيد و بيش از دو هزار و 500 زخمي نياز داريد تا گذرگاه رفح را براي كمك به مردم

غزه باز كنيد؟

نصرالله در ادامه ضمن دفاع از سخنان گذشته خود كه از مصر خواسته بود گذرگاه رفح را باز كند، گفت : ما با كساني كه در جنگ تابستان 2006 عليه لبنان به ما خيانت

كرده و توطئه كردند دشمني نخواهيم كرد ولي با تمامي كساني كه اكنون عليه غزه و ملت و مقاومت آن توطئه ميكنند، دشمني كرده و مبارزه خواهيم كرد.

وي هدف واقعي آمريكا و رژيم صهيونيستي را از بين بردن آرمان ملت فلسطين دانست و افزود: آنچه روز گذشته از "جان بولتن" صهيونيست(نماينده سابق آمريكا در

سازمان ملل) شنيديم بيانگر هدف واقعي اسراييل و آمريكا در از بين بردن نهايي آرمان فلسطين و قطع كردن هرگونه ارتباط ميان غزه و كرانه باختري و از بين بردن ايده

برپايي دو دولت بود و اين همان طرح واقعي آمريكا و صهيونيستها است.

دبيركل حزب الله لبنان تاكيد كرد، هر گونه سخني كه پيش از اين در مورد تشكيل دو دولت بر زبانها جاري ميشد، فريب و سرابي بيش نيست چرا كه هنگامي كه به

عمل ميرسد آنها قبول نخواهند كرد كه دولتي به نام فلسطين تشكيل شود.

سيد حسن نصرالله با تاكيد بر اينكه كسي كه امروز هدف قرار گرفته، حماس يا فتح نيست بلكه آنها آرمان فلسطين را هدف قر دادهاند ، تاكيد كرد: من همچنين از تمام

كساني كه ميتوانند به مقاومت كمك كنند، دعوت ميكنم تا فعاليت كنند. تجربه جنگ تابستان 2006 و مقاومت در لبنان و غزه رخ داد به نظر من بسيار مفيد بوده و بايد

به بحثهاي موجود در مورد استراتژيهاي دفاعي خاتمه دهد. اين دشمن اسراييلي با ارتشي قدرتمند اكنون قادر به تحقق اهداف خود در برابر يك نيروي مقاومت در

زميني محاصره شده و كوچك نيست. بنا بر اين گزينه مقاومت مردمي مسلح به ايمان و عزم و حمايت مردمي، بهترين گزينه براي مقاومت در برابر ارتشي است كه قصد

اشغال سرزمين ما را دارد.

دبيركل حزب الله لبنان به ناكامي شوراي امنيت در پايان دادن به درگيري در غزه اشاره كرد و گفت : شوراي امنيت و جامعه بينالملل و مصوبات آن در برابر حتي محكوم

كردن يك جنايت در مدرسهاي وابسته به سازمان ملل ناتوان است همانگونه كه نتوانست جنايت اول و دوم قانا را محكوم كند. شوراي امنيتي كه حتي نميتواند
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جنايتهاي صهيونيستها را محكوم كند، چطور ميتواند از يك ملت حمايت كند؟!

دبيركل حزب الله لبنان همچنين از مردم اين كشور براي حضور گسترده در راهپيمايي امروز در اعلام همبستگي مجدد با ملت فلسطين تقدير و قدرداني كرد.
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